
Doorgestuurd voor de commissie bestuur en middelen van 23 oktober door
H. Glessner fractie Progressief Akkoord Leudal

Motivering:

We hebben de Collegemededeling van 9 juli '19 ter bespreking voorgelegd aan 
de Commissie B&M inzake de oprichting van het Werkbedrijf om de volgende 
reden:
 onduidelijk is voor PAL hoe het Werkbedrijf zich verhoudt of gaat verhouden 

tot het contract met de Westrom;
 er bestaat een optimistische raming van een besparing op termijn van 

€950.000,- (= terugverdieneffect op uitkeringen) tegenover de te verwachten 
kosten.

 De stelling in de brief is dat doorontwikkeling van het Werkbedrijf 
noodzakelijk is om uitstroom uit de uitkering daadwerkelijk sneller te kunnen 
realiseren. Onze vraag hierbij is waar dit volgens het College op is gebaseerd. 
Waarom denkt de gemeente dit sneller te kunnen dan bijvoorbeeld de 
Westrom heeft bijgedragen aan deze doelstelling?

 We willen graag de mening van de andere fracties ook hierover horen. We 
vinden namelijk de gestelde doelen erg optimistisch.


